




 

 

 

 

Styrelsen for Videregående Uddannelser 

Uddannelsespolitik 2 

 

Att.: pkf@uds.dk 

Kopi: jso@uds.dk 

 

 

Indsigelse mod afslag på godkendelse af Erhvervsakademiuddannelse i Fi-

nansområdet (finansøkonom) på Bornholm 

 

Med mail af 13. april 2015 har Cphbusiness modtaget afslag på prækvalifikation af udbud af finansøkonom-

uddannelsen på Bornholm med den begrundelse, at ansøgningen ikke opfylder kriterium 2, og der efterlyse-

ses kvalificering af efterspørgslen og bedre belysning af beskæftigelsesmulighederne. 

 

Cphbusiness var i forbindelse med udarbejdelsen af ansøgningen i kontakt med både Finanssektorens Ar-

bejdsgiverforening og Dansk Ejendomsmæglerforening. Begge foreninger tilkendegav, at flere af deres med-

lemmer havde udtrykt behov for rekruttering af finansøkonomer på Bornholm. Den geografiske beliggenhed 

gør det vanskeligt for virksomheder, der driver finansiel virksomhed på Bornholm, at motivere kandidater fra 

andre dele af landet til at komme til Bornholm, og at uddannelsen kan være med til at fastholde de unge på 

øen og sikre kvalificeret arbejdskraft i ejendomsmæglervirksomhederne.  

 

Udtalelsen fra Finanssektorens Arbejdsgiverforening og fra Dansk Ejendomsmæglerforening var omtalt i 

ansøgningen som reference 6 Tilkendegivelse vedrørende uddannelsesudbud. FA (12. november 2014) og 

reference 7 Vedr. Ejendomsmæglerbranchens uddannelsesbehov på Bornholm. DE.(5. december 2014) og 

omtalt under punktet ”Hvis relevant: forventede praktikaftaler”.  

 

Begge dokumenter vedhæftes. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Gregers Christensen 

Uddannelsesdirektør 

 

gc@cphbusiness.dk 

 

21. april 2015 





  

  

 

Til  

CPHbusiness  

Att: Bo Steen Larsen 

 

 

 

 

 

     København, den 5/12 2014  

 

 

 

Vedr. Ejendomsmæglerbranchens uddannelsesbehov på Bornholm. 

 

 

 

Kære Bo Steen Larsen  

Jeg kan bekræfte, at jeg har talt med flere ejendomsmægler på Bornholm. De 

er meget positive for et udbud af finansøkonomuddannelsen på Bornholm. Det 
vil være med til at fastholde de unge på øen og sikre kvalificeret medarbejdere 

i ejendomsmæglervirksomhederne.  

 

Derfor ser DE meget gerne et udbud på Bornholm og vil støtte op om 

muligheden herfor.  

 

Med venlig hilsen  

 

 
Gitte Laursen  

Uddannelseschef  

  

  

 

 




